
Protokół Nr 256
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 20 grudnia 2022r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800
. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 254 oraz Nr 255 posiedzeń Zarządu Powiatu.

3. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:
a) przeniesienia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych w wysokości 5% pomiędzy poszczególnymi

zadaniami,
b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego

przedmiotem jest: "Wykonanie i dostawa tablic rejestracyjnych dla
Powiatu Koneckiego" - 2 uchwały.

4. Wyrażenie zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń, wraz
z pomieszczeniem dodatkowym w Zespole Opieki Zdrowotnej w Końskich

na potrzeby Powiatowego Zespołu Orzekania o Niepełnosprawności.

5. Informacja Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Baryczy
po przeprowadzonej kontroli przez Państwowego Powiatowego Inspektora
Sanitarnego w Końskich.

6. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi do

przedłożonego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez pana Starostę.
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Zarząd bez uwag przyjął protokołyNr 254 oraz Nr 255 posiedzeń Zarządu

Powiatu.

Ad.3
a) Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani

Urszula Przygodzka przedstawiła projekt uchwały Zarządu w sprawie

przeniesienia środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób

Niepełnosprawnych w wysokości 5% pomiędzy poszczególnymi

zadaniami. Oznajmiła, że w celu lepszego zaspokojenia potrzeb osób

niepełnosprawnych zachodzi konieczność przesunięcia środków

finansowych pomiędzy zadaniami dotyczącymi rehabilitacji społecznej.

Zaproponowała przeniesienie kwoty 7 900 zł z dofinansowania likwidacji

barier architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych na

dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty

ortopedyczne i środki pomocnicze.

Uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 165/2022 w przedmiotowej

sprawie,

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiłaprojekty uchwał Zarządu w sprawach:

b) powołania Komisji Przetargowej oraz zatwierdzenia dokumentacji

przetargowej, dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia

publicznego, prowadzonego w trybie podstawowym, którego przedmiotem

jest: "Wykonanie i dostawa tablic rejestracyjnych dla Powiatu

Koneckiego" .

Poinformowała, że postępowanie zostało przygotowane na wniosek Wydz.

Komunikacji i Transportu. Umowa na dostawę tablic wygasa z dniem 31 grudnia

b.r. Postępowanie prowadzone jest co dwa lata. Odczytała proponowany skład

osobowy Komisji Przetargowej oraz kryteria wyboru oferty t.j. 60% cena, 40%

okres gwarancji . Zwróciła uwagę, że wykonawca powinien wykazać się co

najmniej jedną tego typu usługą oraz referencjami.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 166/2022 oraz Nr 167/2022
w przedmiotowych sprawach.

Ad. 4

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiławniosek Powiatowego Zespołu d.s. Orzekania
o Niepełnosprawności z prośbą o wyrażenie zgody na zawarcie umowy na

wynajem pomieszczeń w budynku Zespołu Opieki Zdrowotnej na potrzeby
Zespołu. Umowa obejmowałaby okres kolejnych 3 lat i uwzględniałaby

dodatkowe pomieszczenie z przeznaczeniem na gabinet lekarski. Poinformowała,
że obowiązująca umowa wygasa z dniem 31 grudnia b.r. oraz, że odbyły się

wstępne rozmowy z Dyrektorem Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich

dotyczące udostępnienia dodatkowego pomieszczenia.

Zarząd wyraził zgodę na zawarcie kolejnej umowy na
pomieszczeń na potrzeby Powiatowego Zespołu d.s.
o Niepełnosprawności na okres 3 lat.

wynajem
Orzekania

Ad.5
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek przedstawiła informację Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego w Baryczy dotyczącą nieprawidłowości stwierdzonych przez
kontrolę Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Końskich.

Poinformowała, że Dyrektor Ośrodka zobowiązał się do usunięcia

nieprawidłowości i odrębnym pismem wystąpi z określeniem kwoty

przewidzianej na ten cel.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że wszelkie

prace remontowe powinny zostać wykonane w trakcie przerwy zimowej lub

wakacyjnej, gdy w szkole nie przebywają uczniowie.
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Ad. 6
W sprawach różnych:

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o terminy podpisania
umów z wykonawcami koncertów przewidzianych na Dożynkach

Powiatowych oraz na Kuźnicach Koneckich.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że od Wydz.
Promocji i Kultury nie otrzymała wniosków o zabezpieczenie konkretnych kwot
w wykazie przedsięwzięć Wieloletniej Prognozy Finansowej, w związku z tym

dopiero po nowym roku można będzie podpisać umowy z wykonawcami.

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa wniósł temat opracowania

Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego. Poinformował, że na posiedzeniu
Zarządu Towarzystwa Wspierania Rozwoju Powiatu "Wszechnica
Konecka" poruszano temat możliwości współpracy stowarzyszenia
z Powiatem Koneckim w zakresie realizacji projektów i pozyskiwania

środków ze źródeł zewnętrznych z przeznaczeniem na te cele. Współpracę

umożliwi wpisanie zadań do Strategii Rozwoju Powiatu.

Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek poparła przedmówcę. Stwierdziła, że aby skutecznie
pozyskiwać środki należy uaktualnić planowane do realizacji zadania w Strategii

Rozwoju Powiatu.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zaproponował, aby Członek

Zarządu - Pan Jarosław Staciwa, jako osoba która spaja współpracę powiatu

i stowarzyszenia podjął się koordynacji prac związanych z opracowaniem

dokumentu.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zwrócił uwagę, że to Wydz.
Promocji i Kultury ma doświadczenie w zakresie przygotowania Strategii.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał, czy przy opracowaniu

poprzedniego dokumentu powołany był zespół złożony z przedstawicieli
poszczególnych wydziałów Starostwa oraz jednostek organizacyjnych powiatu?

Stwierdził, że w jego ocenie to Sekretarz Powiatu jest odpowiednią osobą do
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koordynacji działań związanychz opracowaniem Strategii. Propozycje Sekretarza

powinny być na bieżąco przedkładane do Członka Zarządu - Pana Jarosława

Staciwy w celu wskazania kierunków działań oraz nadzoru.

Z-ca PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron podzieliłpogląd

Pana Dariusza Banasika oraz poparł konieczność aktualizacji Strategii .

Stwierdził, że Naczelnik Wydz. Promocji i Kultury powinien być współtwórcą

Strategii, Sekretarz powinien koordynować prace nad Strategią, natomiast

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa powinien sprawować nadzór nad
pracami.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd postanowił przygotować projekt

Strategii Rozwoju Powiatu Koneckiego, który wpisze się w zadania określone

w Strategii Rozwoju Województwa Świętokrzyskiego. Zarząd upoważnił

Sekretarza Powiatu do koordynacji prac nad przygotowaniem Strategii oraz

Członka Zarządu - Pana Jarosława Staciwę do nadzoru nad pracami.

• Z inicjatywy Naczelnika Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych

i Mienia Powiatu - Pani Barbary Panek omówiono godziny pracy, w tym

także w soboty Poradni Psychologiczon-Pedagogicznej w kontekście

godzin pracy Starostwa.

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o możliwość

dofinansowania rekonstrukcji mostów drewnianych przy Zabytkowym

Zakładzie Hutniczym w Maleńcu ze środków Konserwatora Zabytków.

Poproszono na posiedzenie Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych

w Końskich - Pana StanisławaMościńskiego.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński oznajmił, że zorientuje się w sprawie. Stwierdził, że w jego ocenie

powiat może wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie mostów, natomiast

otrzymanie dotacj i będzie uzależnione od tego , czy Konserwator Zabytków

posiada środki na tego typu cele. Poinfonnował, że mosty nie są zabytkiem, ale

znajdują się w oddziaływaniu obiektu zabytkowego.
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Zarząd zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich do
uzyskania informacji w powyższej sprawie.

• Korzystając z obecności Dyrektora ZDP krótko omówiono koszty
zimowego utrzymania dróg w sezonie 2022/2023, w tym zakupu soli,
piasku oraz usługi odśnieżania.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 935 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka

...................k~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik

..... ............a. ..

.......... ....M.. / .
~L .
......... ......~ .
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